
Reactie Internetconsultatie RVV 1990: 'Snorfiets op Rijbaan'

T.a.v. Ministerie van Infrastructuur en Milieu

Geachte minister,

Ik ben 67 jaar en woon al 48 jaar in Amsterdam. De meeste verplaatsingen binnen de stad doe ik op 
de fiets: vlug, goed voor het millieu en voor mijn portemonnee, maar ook voor die van de Staat, 
want fietsen draagt bij aan behoud van gezondheid. Ik vind het ook fijn om te fietsen, behalve 
wanneer ik weer rakelings gepasseerd word door zo’n opgevoerde snorfiets die harder rijdt dan 
toegestaan. En de stinkwalm die die ondingen achterlaten vindt ik ook niet prettig. Bovendien heb ik 
gehoord dat ze minstens zoveel  fijnstof uitstoten als een vrachtwagen. Die hebben tenminste een 
filter...
Ik zou zeggen: hef de snorfiets als categorie op en bestempel ze voortaan weer als bromfiets. Dat is 
voor iedereen duidelijker. Veel snorfietsers gedragen zich qua snelheid toch al als bromfietsers, dus 
laat ze binnen de bebouwde kom op de weg rijden en een helm opzetten. Wie dat niet wil moet zich 
dan maar met een e-bike verplaatsen. Daarnaast zou ik heel graag zien dat brommers met 
verbrandingsmotor, in elk geval als dat ook nog eens een tweetaktmotor is, binnen tien jaar 
uitgefaseerd worden, zodat we alleen electrische bromfietsen overhouden.
Mijn pleidooi gaat dus nog wat verder dan dat van de Vereniging Milieudefensie, waarvan ik 
hieronder de argumenten overneem.

Met vriendelijke groet,

Hans Reitsma


